

GENSIL® STRONG

Sore Throat Lozenge Orange Flavour

Each lozenge contains:

Mentha piperata	3.0 mg
Glycyrrhiza glabra Rt	50.0 mg
Tinospora cordifolia	150.0 mg
Beta vulgaris extract	75.0 mg
Embllica Officinale	50.0 mg
Ocimum Sanctum	25.0 mg
Cinnamomum verum	15.0 mg
Zingiber officinale	25.0 mg
Colour	q.s.
Preservatives	q.s.
Sugar Base	q.s.



Route of Administration: Oral



Recommendations:

For the relief of mouth and throat Inflammations.

Mentha piperita : contains menthol and exhibits antibacterial and antiviral properties as well as an antitussive effect.

Glycyrrhiza glabra: The liquorice powder and extract is found to be effective in treatment of sore throat, cough and bronchial catarrh. Liquorice has been shown to work as efficiently as codeine in sore throat. It decreases irritation and produces expectorant effects. Carbenoxolone (a semi synthetic compound derived from Glycyrrhiza) stimulates gastric mucus secretion.

Tinospora Cardiofolia: The active alkaloids Berberine, palmatine D present in Tinospora Cardiofolia hve anti-microbial as well Anti-Inflammatory properties, which helps to treat throat infections.

Beetroot has the highest sugar content of all vegetables but is very low on calories and have negligible quantities of cholesterol. Helps to treat congested lungs thus useful to treat Chronic Obstructive Pulmonary Disorders.

Embllica officinalis is rich in Vitamin C, Calcium, Iron, essential amino acids and many other vitamins and minerals and anti-oxidants. Research reports on Amla reveals its analgesic, anti-tussive actions.

Ocimum Sanctum: The leaves of OS contain 0.7% volatile oil comprising about 71% eugenol and 20% methyl eugenol. The oil also contains carvacrol and sesquiterpene hydrocarbon caryophyllene which helps to relieve sore throat.

Cinnamomum verum: The major component of the leaf oil is eugenol while that of bark oil is cinnamaldehyde. It has anti-inflammatory action over the throat infections.

Zingiber officinale has for long been used as an anti-sore throat remedy. The antibacterial properties of ginger phytoconstituents helps to treat the throat infections.

Dosage

Use the lowest dose for the shortest duration necessary to relieve symptoms.

Adults

One -Two lozenge every 3-4 hours.

Elderly:

There is no need for dosage reduction in the elderly.

Children over 6 years old:

One - Two lozenge every 3-4 hours.

Children under 6 years old:

Not suitable for children under 6 years.

Method of Administration

For oral administration. To be dissolved slowly in the mouth.



Storage:

Store below 30°C.

Keep out of reach of children.

LAST REVISION DATE: 07/2022

GENERIC HEALTHCARE PVT. LTD.

29A, Shivaji Nagar, Pune-411005.

INDIA

export@ghpl.co

® Trade mark

16/0563

GENSIL® FORTE

Pour Maux De Gorge Goût Orange

Chaque pastille contient :

Mentha piperata	3.0 mg
Glycyrrhiza glabra Rt	50.0 mg
Tinospora cordifolia	150.0 mg
Extrait de bêta vulgaris	75.0 mg
Embllica Officinale	50.0 mg
Ocimum Sanctum	25.0 mg
Cinnamomum verum	15.0 mg
Zingiber officinale	25.0 mg
Colorant.....	q.s.
Conservateurs.....	q.s.
Base de sucre.....	q.s.



Voie d'administration : Orale



Recommandation :

Pour le soulagement symptomatique des inflammations de la bouche et de la gorge.

Mentha piperita : contient du menthol et présente des propriétés antibactériennes et antivirales ainsi qu'un effet antitussif.

Glycyrrhiza glabra : La poudre et l'extrait de réglisse s'avèrent efficaces dans le traitement des maux de gorge, de la toux et des catarrhes bronchiques. Il a été démontré que la réglisse est aussi efficace que la codéine dans le traitement des maux de gorge. Elle diminue l'irritation et produit des effets expectorants. La carbénoxolone (un composé semi-synthétique dérivé de la glycyrrhize) stimule la sécrétion de mucus gastrique.

Tinospora Cardiofolia : Les alcaloïdes actifs Berbérine, palmatine D présents dans Tinospora Cardiofolia ont des propriétés anti-microbiennes ainsi qu'anti-inflammatoires, ce qui aide à traiter les infections de la gorge. La **betterave** a la plus forte teneur en sucre de tous les légumes, mais elle est très pauvre en calories et contient des quantités négligeables de cholestérol. Elle aide à traiter les poumons congestionnés, ce qui est utile pour traiter les troubles pulmonaires obstructifs chroniques.

Embllica officinalis est riche en vitamine C, en calcium, en fer, en acides aminés essentiels et en de nombreuses autres vitamines et minéraux et antioxydants. Des rapports de recherche sur l'Amla révèlent ses actions analgésiques et anti-tussives.

Ocimum Sanctum : Les feuilles de l'OS contiennent 0,7% d'huile volatile comprenant environ 71% d'eugénol et 20% de méthyl eugénol. L'huile contient également du carvacrol et du caryophyllène, un hydrocarbure de sesquiterpène qui aide à soulager les maux de gorge.

Cinnamomum verum : Le principal composant de l'huile de feuille est l'eugénol, tandis que celui de l'huile d'écorce est le cinnamaldéhyde. Il a une action anti-inflammatoire sur les infections de la gorge.

Zingiber officinale : est utilisé depuis longtemps comme remède contre le mal de gorge. Les propriétés antibactériennes des phytoconstituants du gingembre aident à traiter les infections de la gorge.

Posologie

Utilisez la dose la plus faible pendant la durée la plus courte nécessaire pour soulager les symptômes.

Adultes

1 à 2 pastilles toutes les 3 à 4 heures.

Personnes âgées :

Il n'est pas nécessaire de réduire la dose chez les personnes âgées.

Enfants de plus de 6 ans :

1 à 2 pastilles toutes les 3 à 4 heures.

Enfants de moins de 6 ans :

Ne convient pas aux enfants de moins de 6 ans.

Mode d'administration

Pour administration orale. A dissoudre lentement dans la bouche.



Conservation :

Conserver à une température inférieure à 30°C.

Garder hors de portée des enfants.

DERNIÈRE DATE DE RÉVISION: 07/2022

GENERIC HEALTHCARE PVT. LTD.

29A, Shivaji Nagar, Pune-411005.

INDIA

export@ghpl.co

® Marque déposée

16/0563

GENSIL®

Sore Throat Lozenge Cool Mint Flavour

Each lozenge contains:

Mentha piperata	3.0 mg
Glycyrrhiza glabra Rt	10.0 mg
Terminalia bellerica Fr.	10.0 mg
Zingiber officinale Rz.	5.0 mg
Curcuma longa Rz.	10.0 mg
Piper longum	5.0 mg
Piper nigrum	2.0 mg
Colour	q.s.
Preservatives	q.s.
Sugar Base	q.s.

 **Route of Administration:** Oral

 **Therapeutic indications:**

For the symptomatic relief of mouth and throat Inflammations.

Mentha piperita : contains menthol and exhibits antibacterial and antiviral properties as well as an antitussive effect.

Glycyrrhiza glabra: The liquorice powder and extract is found to be effective in treatment of sore throat, cough and bronchial catarrh. Liquorice has been shown to work as efficiently as codeine in sore throat. It decreases irritation and produces expectorant effects. Carbenoxolone (a semi synthetic compound derived from Glycyrrhiza) stimulates gastric mucus secretion.

Terminalia Bellerica: Also known as Baheda, it has anti-inflammatory action over the sore throat. It soothes the infected throat and helps to treat the infections.

Zingiber officinale : has for long been used as an anti-sore throat remedy. The antibacterial properties of phytoconstituents helps to treat the throat infections.

Curcuma longa Linn: It contains 5.8% volatile oil curcumin. Besides, it contains vitamin A, proteins 6.3%, fatty acids 5.1%, minerals 3.5 % and carbohydrate 69.4%. It helps in relieving respiratory infection. It has no toxic effect in human body.

Long Pepper: Piperine is a major alkaloid isolated from the P. longum fruits and has been reported to have soothing effect on sore throat.

Black pepper: It is antibacterial and antibiotic in nature, due to the presence of immunity-boosting Vitamin C in it, Thus helps in treating throat infections.

Dosage

Use the lowest dose for the shortest duration necessary to relieve symptoms.

Adults

One -Two lozenge every 3-4 hours.

Elderly:

There is no need for dosage reduction in the elderly.

Children over 6 years old:

One - Two lozenge every 3-4 hours .

Children under 6 years old:

Not suitable for children under 6 years.

Method of Administration

For oral administration. To be dissolved slowly in the mouth.



Storage:

Store below 30°C.

Keep out of reach of children.

LAST REVISION DATE: 07/2022

GENERIC HEALTHCARE PVT. LTD.
29A, Shivaji Nagar, Pune-411005.
INDIA
export@ghpl.co
© Trade mark

16/0564

GENSIL®

Pour Maux De Gorge Menthe Fraîche

Chaque pastille contient :

Mentha piperata	3,0 mg
Glycyrrhiza glabraRt	10,0 mg
Terminalia bellerica Fr.	10,0 mg
Zingiber officinale Rz.	5,0 mg
Curcuma longa Rz.	10,0 mg
Poivre long	5,0 mg
Poivre noir	2,0 mg
Colorant	q.s.
Conservateurs	q.s.
Base de sucre	q.s.



Voie d'administration : Oral



Indications thérapeutiques :

Pour le soulagement symptomatique des Inflammations de la bouche et de la gorge.

Mentha piperita : contient du menthol et présente des propriétés antibactériennes et antivirales ainsi qu'un effet antitussif.

Glycyrrhiza glabra : La poudre et l'extrait de réglisse s'avèrent efficaces dans le traitement des maux de gorge, de la toux et des catarrhes bronchiques. Il a été démontré que la réglisse est aussi efficace que la codéine dans le traitement des maux de gorge. Elle diminue l'irritation et produit des effets expectorants. La carbénoxolone (un composé semi-synthétique dérivé de la glycyrrhize) stimule la sécrétion de mucus gastrique.

Terminalia Bellerica : Egalement connue sous le nom de Baheda, elle a une action anti-inflammatoire sur le mal de gorge. Elle apaise la gorge infectée et aide à traiter les infections.

Zingiber officinale : est utilisé depuis longtemps comme remède contre le mal de gorge. Les propriétés antibactériennes des phytoconstituants du aident à traiter les infections de la gorge.

Curcuma longa Linn : il contient 5,8% d'huile volatile de curcumine. En outre, il contient de la vitamine A, des protéines 6,3 %, des acides gras 5,1 %, des minéraux 3,5 % et des glucides 69,4 %. Elle aide à soulager les infections respiratoires. Elle n'a aucun effet toxique sur l'organisme humain.

Poivre long : La pipérine est un alcaloïde majeur isolé des fruits de P. longum et on lui attribue un effet apaisant sur les maux de gorge.

Poivre noir : Il est antibactérien et antibiotique par nature, en raison de la présence de vitamine C stimulant l'immunité qu'il contient. Il aide donc à traiter les infections de la gorge.

Posologie

Utilisez la dose la plus faible pendant la durée la plus courte nécessaire pour soulager les symptômes.

Adultes

Une à deux pastilles toutes les 3 à 4 heures.

GENERIC HEALTHCARE PVT. LTD.
29A, Shivaji Nagar, Pune-411005.
INDIA
export@ghpl.co
© Marque déposée

16/0564

Personnes âgées :

Il n'est pas nécessaire de réduire la dose chez les personnes âgées.

Enfants de plus de 6 ans :

1 à 2 pastilles toutes les 3 à 4 heures.

Enfants de moins de 6 ans :

Ne convient pas aux enfants de moins de 6 ans.

Mode d'administration

Pour administration orale. A dissoudre lentement dans la bouche.



Conservation :

Conserver à une température inférieure à 30°C.

Garder hors de portée des enfants.

DERNIÈRE DATE DE RÉVISION: 07/2022